

# LAKIMIES 2/2022

## SISÄLLYS

### Artikkeleita

<i>Dahlberg, Maija – Harjuniemi, Timo</i> : Poliitiikan ”kuninkaantekijä” – politiikan journalismin suhde eduskunnan perustuslakivaliokuntaan	265	➤
<i>Hyvönen, Katja</i> : Tasinkoprivilegin suojavaikutus ja osituksen moite	290	➤
<i>Muukkonen, Matti</i> : Järjestämisvastuu ja palvelujen laadun valvonta – erityistarkastelussa tehostettu palveluasuminen	312	➤
<i>Savola, Pekka</i> : Valitusluvasta ja yksilöllisen oikeusturvan toteutumisesta hallintoprosessissa	341	➤

### Kirjallisuutta

Norros, Olli – Kaisanlahti, Timo: Vahingonkorvaus arvopaperimarkkinoilla. Liikkeeseenlaskijan tiedonantovirhe. ( <i>Sakari Sedbom</i> )	368
Runesson, Anton: Blod, kött och tårar. Kroppslig erfarenhet i Sverige, ca 1600–1750. ( <i>Mia Korpiola</i> )	375

<b>Tämän numeron kirjoittajat</b>	380
-----------------------------------	-----

### Contents

*Dahlberg, Maija – Harjuniemi, Timo*: The ”kingmaker” of politics – The relationship between political journalism and the Constitutional Law Committee of the Parliament of Finland; *Hyvönen, Katja*: Surviving spouse’s retention privilege in the distribution of matrimonial assets and its effectiveness during court proceedings; *Muukkonen, Matti*: Responsibility for public service arrangement and quality control – With a focus on housing services; *Savola, Pekka*: Leave to appeal and individual due process rights in administrative court procedure; *Literature*

### Inhalt

*Dahlberg, Maija – Harjuniemi, Timo*: ”Königsmacher” der Politik – das Verhältnis des politischen Journalismus zu dem Verfassungsausschuss des Parlaments;

*Hyvönen, Katja*: Schutzwirkung des Ausgleichsprivilegs und Anfechtung der Auseinandersetzung; *Muukkonen, Matti*: Organisationsverantwortung und die Qualitätskontrolle von Dienstleistungen – besonders angehend intensiviert stationär betreutes Wohnen; *Savola, Pekka*: Über Beschwerdeerlaubnis und die Erfüllung des individuellen Rechtsschutzes im Verwaltungsprozess; *Literatur*